
 

 

 

 

 

 

 

Jaarverslag KDO Deurne 2023 
Huisvesting 

2023 was qua huisvesting een enerverend jaar. OMO, als eigenaar van de benodigde grond, is in januari 

afgehaakt omdat zij, na jaren onderhandelen, niet meer wilden wachten op het externe advies van 

SWS dat binnen enkele weken zou verschijnen en waar wij als KDO dus geen grip op hadden. Gezien 

de geleden schade zijn juridische stappen overwogen (OMO is schriftelijk aansprakelijk gesteld), maar 

vanwege de complexiteit van de zaak, de hoge kosten die dit met zich mee gaat brengen en de 

onzekerheid over de uitkomst heeft dit ons doen besluiten onze tijd en energie beter te steken in 

nieuwe mogelijkheden.  Daarbij zien we een locatie in de Koolhof naast De Vlieger als meest kansrijke 

optie. De gemeente wil daar vanwege andere ontwikkelingen niet in mee. 

 

Overleg met de gemeente volgt waarbij de 

gemeente tijdens een bezoek aan onze 

trainingshal een andere locatie voorstelt die 

al snel op niks uitloopt mede vanwege de 

lange looptijd. Een schrijven van de 

wethouder aan de gemeenteraad inzake de 

toegezegde susbidie en het in duigen van 

vallen van het plan met OMO wordt door 

KDO beantwoord met een gedetailleerde 

brief naar de gemeenteraad.  

 

Vanwege onze nieuwe vergunnings-

aanvraag voor verlenging van de huidige 

huisvesting, volgt in juli een overleg met 

burgemeester, wethouder en ambtenaren. 

Dat levert op dat er in ieder geval een verlenging volgt om nog maximaal 3 jaar te mogen sporten op 

de huidige locatie. De gemeente stelt daarbij ook dat zij faciliteren en wij als KDO zelf verantwoordelijk 

zijn voor onze huisvesting. Die rol hadden we al op ons genomen: we  hebben als bestuur een longlist 

gemaakt van locaties waar we onze turnhal zouden kunnen bouwen. In overleg met wederom een 

nieuwe ambtenaar brengen we de 15 locaties samen terug naar een shortlist 5 van de meest geschikte 

posities. Hoewel we als KDO alle pro’s en contra’s reeds op papier hebben staan, wil de gemeente op 

haar kosten een extern haalbaarheidsonderzoek laten uitvoeren om zo een goede afweging te kunnen  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

maken. Vanwege trage interne besluitvorming en eindejaarsdrukte komt dit ook niet snel op gang. 

Medio december wordt dit traject dan weer door de gemeente in de wachtstand gezet, omdat op één 

van de locaties zich een kansrijke ontwikkeling voordoet. Als bestuur herinneren we de gemeente 

continue aan de beperkte tijd (tot oktober 2026) om een nieuwe turnhal te realiseren. We merken, in 

tegenstelling tot voorgaande jaren, zeker wel een bereidheid van de gemeente om ons te ondersteunen 

in de realisatie van de turnhal.  

 

Sportprestaties 

Alle wedstrijdgroepen hebben weer 

aan diverse wedstrijden deel-

genomen, op onze Social Media 

kanalen zijn al deze resultaten terug 

te vinden. Bij drietal prestaties 

aangaande het NK in Ahoy willen we 

graag even stilstaan: Leonieke de 

Keizer was geplaatst voor de Ahoy 

Cup en wist een 7e plaats op sprong 

te bemachtigen. Bij de acrogymasten 

waren Evi Thielen, Jaidy van Deurzen 

en Lise Aldenzee finalisten en wisten 

een prachtige 2e plek te 

bemachtigen in de categorie B-

junior. Onze trainster Maud 

Aldenzee wist tijdens het NK voor 

junioren 2 gouden medailles te 

bemachtigen op de meerkamp en 

brug. Vermeldingswaardig is dat 

onze acrogymafdeling demon-

straties tijdens evenementen in Deurne en Aarle-Rixtel heeft verzorgd. In november en december 

vonden in onze eigen locatie de clubkampioenschappen wedstrijd turnen en acrogym plaats. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Acties en evenementen 

In het najaar hebben we wederom aan de Grote Clubactie meegedaan en ook konden leden van de  

Rabobank hun stem uitbrengen in het kader van de Rabo Club Support. Beide initiatieven hebben  

wederom de gebruikelijke, welkome en noodzakelijke, bijdrage opgeleverd. De Grote Club Actie  

leverde € 5.875,20 op (een record voor KDO Deurne), de Rabo Club Support € 1.084,70. Dank aan  

iedereen die op welke manier dan ook een bijdrage heeft geleverd. Op 15-12 hebben we de leden die 

meer dan 25 loten hebben verkocht een 

medaille uitgereikt. 

Op 18 en 19 maart hebben we 

voorwedstrijden turnen Brabant-Oost in de 

Peellandhal mogen organiseren. Al bij al, 

buiten het sportieve succes, ook 

organisatorisch en financieel een top 

evenement.  

Op 24 september hebben we als KDO een 

succesvolle open dag georganiseerd met een 

grote opkomst.  

We krijgen als KDO de gelegenheid, om 

tegen een aantrekkelijke vergoeding, 2 keer 

per jaar een aantal verkeersborden aan de 

toegangswegen van Deurne schoon te 

maken. Het bestuur heeft in het najaar een 

pilot gedaan en we gaan hier in april een vervolg aan geven. Vrijwilligers zijn van harte welkom (1 

zondag morgen ca. 3 uur werk), zie tevens de uitnodigingsbrief. 

 

Vrijwilligers 

Op 15 december hebben we een groot “dankjewel” bijeenkomst belegd voor vrijwilligers en leiding. 

Het was een gezellig samenzijn onder de versierselen van het komende kerstfeest. 

Qua opleidingsniveau hebben we wederom onze strategie bereikt. Onze your turn opleiding is 

wederom in volle gang terwijl diverse leden op dit moment bezig zijn om hun diploma te behalen voor 

niveau 2. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Bestuur 

Tijdens de jaarvergadering van 2023 is penningmeester Mario Aldenzee aftredend en herkiesbaar. 

Mario wordt bij acclamatie herkozen. Aftredend en niet herkiesbaar is Auke Veenema. Leo bedankt 

Auke voor zijn tomeloze inzet voor de vereniging. Om de werkzaamheden van Auke te kunnen 

opvangen worden Lilly Hebben en Manon Megens met succes gepolst om de ledenadministratie voor 

hun rekening te nemen.   

Op initiatief van KDO Deurne is er een tweetal bijeenkomsten geweest met turnverenigingen uit Asten, 

Venray, Helmond en Someren. Doel is om van elkaar te leren en te kijken waar we elkaar kunnen helpen 

c.q. versterken. Het eerste resultaat is dat we als gezamenlijke verenigingen, met goedkeuring van de 

KNGU, de cursus leiding niveau 2 in Helmond mochten aanbieden. 

In 2023 is met behulp van een gift en subsidie voor € 15.000 aan turnmaterialen en een 

geluidsinstallatie geïnvesteerd.  

 

Zoals vorig jaar ook gemeld liggen er genoeg uitdagingen op het bord van het bestuur. We zien het 

aantal leden iets oplopen, waarbij zelfs wachtlijsten zijn ontstaan voor sommige groepen. De 

huisvesting zou in 2024 definitieve vormen moeten gaan krijgen. Het aantal vrijwilligers neemt 

langzaam af en de beschikbaarheid overdag blijft beperkt. Zoals altijd in een bruisende vereniging 

blijven er dus uitdagingen die we de komende tijd moeten aangaan. We gaan dit met verve doen met 

als doel het beste voor onze leden te bewerkstelligen, op welk gebied dan ook. Dit was het jaarverslag 

van 2023. 

 


